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Abstract (en)
Filter device (10) has a casing with 2 side walls (20,22), a supporting structure and finger filter arrays (14) arranged in the direction of flow of filter
material. These arrays have rods (44) arranged parallel in the direction of flow alongside each other, forming the fingers and setting the filter size by
their intervals apart. These rods are elastically mounted at one end and fixed to the supporting structure. The rods are embedded at one end in a
rubber like profile strip (40), which rests on at least one support strip (50) attached to the supporting structure, lying between the side walls (20,22)
or extending parallel to these. The device is fixed by fasteners (60,62) extending through the strips (40,50). Also claimed is a filter device as above,
where the profile strip (40) may be gripped by an angled profile (67) from the back and above.

Abstract (de)
Eine Siebvorrichtung (10) weist ein Gehäuse mit zwei Seitenwangen (20, 22), eine Tragkonstruktion und in Förderrichtung des Siebgutes
kaskadenförmig angeordnete Fingersieb-Felder (14) auf, die in Förderrichtung parallel nebeneinander angeordnete, die Finger bildende und
mit ihrem Abstand die Größe des Siebdurchgangs bestimmende Stäbe (44) aufweisen, die an ihrem einen Ende elastisch gelagert und an
der Tragkonstruktion befestigt sind. Eine solche Siebvorrichtung zeichnet sich dadurch aus, daß die Stäbe (44) an ihrem einen Ende in einer
gummielastischen Profilleiste (40) fest eingebettet sind, die Profilleiste (40) auf wenigstens einer sich zwischen den Seitenwangen (20, 22) oder
parallel zu diesen erstreckenden, mit der Tragkonstruktion verbundenen Tragleiste (50) aufliegt und mittels sie und die Tragleiste durchgreifender
Befestigungsmittel (60, 62) lösbar befestigt ist. <IMAGE>
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